NHPD-DPSN ** POSSIBLE SPAM ** bulletin
 

The Natural Health Products Directorate has prepared a compliance
approach for the implementation of the Natural Health Products
Regulations.  For more information on this subject please visit our web
site.

The Compliance Approach for Natural Health Products can be found in the
Product Review and Assessment section at the end on the Guidance
Documents list, or through the What's New section of NHPD's Home page.
(www.healthcanada.ca/nhpd)

www.hc-sc.gc.ca/hpfb-dgpsa/nhpd-dpsn/gd_compliance_approach_e.html



La Direction des produits de santé naturels a préparé un document qui
explique l'approche de conformité au Règlement sur les produits de santé
naturels.  Pour plus d'information, veuillez consulter notre site web.

Le document "Approche de conformité des produits de santé naturels" peut
être retrouver dans la section "Révision et évaluation des produits" à
la fin de la liste des documents de référence, ou il peut être accédé
par la page d'Acceuil dans la section "Quoi de neuf".
(www.santecanada.ca/dpsn)

www.hc-sc.gc.ca/hpfb-dgpsa/nhpd-dpsn/gd_compliance_approach_f.html


NHPD-Bulletin_DPSN is a product of the Natural Health Products Directorate
at Health Canada.



NHPD-Bulletin_DPSN est offert par la Direction des produits de santé
naturels à Santé Canada.


